



Abdulla Ahmed Kamal
Chairman of the Board

SICO Announces Appointment of Abdulla Ahmed Kamal as New Chairman of its Board of Directors

SICO BSC (c), a leading regional asset manager, broker, market maker, and investment bank (licensed as a wholesale bank by the CBB), announced today the appointment of Abdulla Ahmed Kamal as its new Chairman of the Board of Directors effective immediately, during the board meeting held on Monday, April 10, 2023. The move follows the resignation of Shaikh Abdullah bin Khalifa Al Khalifa, who leaves his post after being appointed to a new role as the CEO of Bahrain Mumtalakat Holding Company, as per the royal directives of His Royal Highness Prince Salman bin Hamad Al Khalifa.

SICO's new Chairman, Abdulla Ahmed Kamal, has been a Director on SICO's Board of Directors since 2020, representing Social Insurance Organization. He brings a wealth of knowledge and expertise to his new role including more than 20 years of experience in investment operations, audit, corporate governance and business risk consultancy, having held several senior leadership positions at well-established companies throughout his career. He currently serves as Chief Operating Officer of Osool Asset Management BSC (c) and as Vice Chairman of the Board of Director for Bahrain Car Parks Company (Amakin) BSC., and Amlak Real Estate Company.

"It is an honor to be appointed as SICO's new Chairman of the Board and I truly look forward to working with the board and management team to build on the bank's strong foundation and drive growth in the years to come," said **Abdulla Ahmed Kamal**.

The Board of Directors expressed their sincere gratitude to Shaikh Abdullah bin Khalifa Al Khalifa for his leadership and guidance during his 12 years tenure as the Chairman. His contributions and efforts have been invaluable to the business, and the board wished him the best of luck in his new role.

-Ends-



السيد عبدالله أحمد كمال
رئيس مجلس الإدارة

تعيين عبد الله أحمد كمال رئيساً لمجلس إدارة سيكو

أعلنت سيكو ش.م.ب (م)، البنك الإقليمي الرائد في مجال إدارة الأصول والوساطة وصناعة السوق والخدمات المصرفية الاستثمارية (والمرخص من قبل مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي)، عن تعيين السيد عبد الله أحمد كمال رئيساً لمجلس الإدارة بأثر فوري، وذلك خلال اجتماع مجلس الإدارة الذي عقد يوم الاثنين الموافق 10 ابريل 2023. ويأتي ذلك في أعقاب استقالة الشيخ عبد الله بن خليفة آل خليفة من منصبه كرئيس مجلس إدارة سيكو بعد تعيينه في منصب الرئيس التنفيذي لشركة ممتلكات البحرين القابضة وفق توجيهات صاحب السمو الملكي الأمير سلمان بن حمد آل خليفة ولي العهد رئيس مجلس الوزراء، حفظه الله.

وقد شغل السيد عبد الله أحمد كمال منصب عضو مجلس إدارة سيكو منذ عام 2020، ممثلاً للهيئة العامة للتأمين الاجتماعي، ويمتلك خبرة تزيد عن 20 عاماً في مجال العمليات الاستثمارية، والتدقيق، واستشارات إدارة مخاطر الأعمال، وحوكمة الشركات. وقد تولى العديد من المناصب القيادية في شركات مرموقة. ويشغل السيد عبد الله أحمد كمال حالياً منصب الرئيس التنفيذي للعمليات في شركة إدارة أصول ش.م.ب (م)، ونائب رئيس مجلس الإدارة في شركة البحرين لمواقف السيارات (أماكن) ش.م.ب، كما أنه عضو مجلس إدارة شركة أملاك العقارية.

من جانبه، أعرب السيد عبد الله أحمد كمال عن الاعتزاز بالثقة التي حظي بها من قبل مجلس الإدارة قائلاً: "إنني أتطلع إلى استمرار العمل مع أعضاء المجلس الموقرين وفريق الإدارة لتحقيق المزيد من النجاح والنمو."

كما أعرب أعضاء مجلس الإدارة، عن تقديرهم وامتنانهم لإسهامات الشيخ عبد الله بن خليفة آل خليفة في قيادة البنك خلال فترة 12 سنة الماضية ولتوجيهاته السديدة ودوره القيادي الفعال خلال فترة تولي منصب رئيس مجلس الإدارة، حيث إن إسهاماته القيمة، وجهوده الدؤوبة كان لها الأثر البالغ في دعم مسيرة سيكو، وتمنوا له كل التوفيق والنجاح في مهمته الجديدة.

- انتهى -